
PROTOKÓŁ Nr III/2015

z VI Sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 27 marca 2015 r. od godziny 1530 do 1825 w sali nr 9 Urzędu Miejskiego

w Wyrzysku

Obecni:

Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku, lista obecności stanowiąca załącznik nr 1    

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska,

Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska,

Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy,

Alina Chełkowska– Radca Prawny.

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

Daria Stranz – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa i Leśnictwa,

Kamila Bąk – Kierownik biura ds. oświaty, zdrowia, kultury, sportu i promocji gminy,

Jacek Kornacki – Główny specjalista ds. ochrony środowiska i zamówień publicznych,

Anna Kubich – Inspektor ds. ochrony środowiska,

Małgorzata Martin-Mucha – Inspektor ds. dodatków mieszkaniowych,

Elżbieta Kozioł – Inspektor ds. wojskowych, OC, obronnych i ochrony przeciwpożarowej,

Teresa Stefaniak – Inspektor ds. gospodarki komunalnej,

Marcin Radeberg-Skorzysko – Kierownik Biura ds. zagospodarowania przestrzennego,

Sławomir Mikołajczak – Komendant Straży Miejskiej,

Adam Smełsz –  Inspektor ds. informatyki.

Kierownicy jednostek i zakładów budżetowych:

Hanna Łapacz – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyrzysku,

Andrzej Chałabiś – Dyrektor Samorządowej Administracji Mieszkaniowej w Wyrzysku,

Czesław Pająk – Dyrektor M-GOK w Wyrzysku,

Marek Charczun – Prezes PWIK w Wyrzysku.
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Inni goście:

Stefan Piechocki – Wicestarosta Pilski,

Stanisław Wełniak – radny Rady Powiatu w Pile,

Anna Borowska – Prezes Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Wyrzysku,

Jarosław Wojciechowski – Komendant Komisariatu Policji w Wyrzysku,

Pani Ewa Hoffmann – Prezes Biura Konsult Eko,

uczniowie Gimnazjum w Wyrzysku, Gimnazjum w Osieku nad Notecią, Szkoły Podstawowej

w Wyrzysku,

nauczyciele i rodzice uczniów Gimnazjum w Wyrzysku, Gimnazjum w Osieku nad Notecią,

Szkoły Podstawowej w Wyrzysku,,

mieszkańcy,

prasa,

Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2, 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 4 w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr

3.  

Porządek sesji:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Wybór sekretarza obrad.

4. Przedstawienie porządku sesji.

5. Przyjęcie protokołu z ostatniej  sesji.

6. Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

7. Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2015 r.,

2) udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Pilskiemu  na  eksploatację  stałego  łącza

transmisji danych do Systemu Centralnej Ewidencji Pojazdów i Kierowców CEPIK,

3) udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Pilskiemu  na  realizację  zadania

inwestycyjnego  pn.  „Przebudowa  drogi  powiatowej  nr  1180P  w  m.  Komorowo  –

dobudowa zatoki autobusowej i chodnika”,

4) udzielenia  pomocy  finansowej  Miastu  Piła  na  prowadzenie  działań  w  zakresie
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profilaktyki dla osób nietrzeźwych,

5) utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Szpitalu Powiatowym w Wyrzysku Spółka

z o.o., ustalenia jego numeru, granicy oraz siedziby obwodowej komisji wyborczej dla 

przeprowadzenia wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej,

6) uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 w Wyrzysku,

7) uchwalenia Statutu Osiedla Nr 2 w Wyrzysku,

8) uchwalenia Statutu Osiedla Nr 3 w Wyrzysku,

9) uchwalenia Statutu Osiedla Nr 4 w Wyrzysku,

10) uchwalenia Statutu Osiedla Nr 5 w Wyrzysku,

11) uchwalenia Statutu Osiedla Nr 6 w Wyrzysku,

12) poboru podatków w drodze inkasa,

13) zmieniająca  uchwałę  w sprawie  wprowadzenia  opłaty od  posiadania  psów,  ustalenia

wysokości i sposobu jej poboru,

14) zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego  zasobu  gminy

Wyrzysk,

15) zgłoszenia inicjatywy nadania odznaczeń,

16) opinii do projektu aktualizacji planu aglomeracji Wyrzysk.

     9. Sprawozdanie Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyrzysku

 z działalności ośrodka oraz potrzeb w zakresie pomocy społecznej za 2014 rok.

      10.  Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

  Alkoholowych za 2014 rok.

      11. Raport z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2014 rok.

      12. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w rodzinie oraz

           ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2011-2015 za 2014 rok.

      13. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2014 rok.

   14.  Informacja  Przewodniczącego  Rady Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach  podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.

      15. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych w okresie międzysesyjnym interpelacjach

            oraz odpowiedziach na te interpelacje.

      16. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

      17. Wystąpienia sołtysów i przewodniczącego Zarządu Osiedla.                                               

      18. Wolne głosy i wnioski.

      19. Zakończenie obrad.
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Przebieg obrad:

Ad. 1 Otwarcie sesji.

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku – Pan Stefan

Rymer.  Przewodniczący  Rady  bardzo  serdecznie  przywitał  zaproszonych  gości.  Następnie

Przewodniczący  powiedział,  że  Pani  Barbara  Piorunowska  –  Prezes  Towarzystwa  Przyjaciół

Wyrzyska prosiła usprawiedliwić swoją nieobecność. 

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady stwierdził, że w chwili otwarcia w obradach uczestniczyło 15 radnych, tj.

100,00% ustawowego składu organu. 

Ad. 3 Wybór sekretarza obrad.

Obowiązki sekretarza obrad zgodnie z zasadą wg kolejności alfabetycznej objął radny, Pan Roman

Łuka. 

Ad. 4 Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer przedstawił poszczególne punkty porządku obrad. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  zapytał,  czy  do  przesłanego  porządku  obrad  są  uwagi  bądź

propozycje zmian?

W związku z tym, że żaden z obecnych radnych nie zgłosił propozycji zmian do porządku obrad,

Przewodniczący obrad zgłosił  autopoprawkę aby punkt  7:  ,,Wystąpienia radnych Rady Powiatu

w  Pile”  rozpatrywany  był  jako  punkt  6,  a  punkt  6:  ,,Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności

w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej” jako punkt 7. Wyjaśniając

Przewodniczący Rady powiedział, że prosił o to Pan Wicestarosta, który o godzinie 16 ma inne

ważne  obowiązki  służbowe,  a  chce  zabrać  głos.  Przewodniczący Rady poprosił  aby w danym

punkcie jakby były jakieś zapytania to ograniczyć je do minimum ponieważ zostanie Pan radny,

Stanisław Wełniak, który ewentualne zapytania czy uwagi spisze i przekaże do Powiatu. 

W związku  ze  zgłoszoną  propozycją  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  aby  punkt  7

rozpatrywany był jako punkt 6, a punt 6 rozpatrywany jako punkt 7. 

W wyniku głosowania rada przy poparciu 15 głosów ,,za” przyjęła zgłoszoną autopoprawkę do

porządku obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że przed przystąpieniem do realizacji poszczególnych

punktów porządku obrad, Pani Burmistrz Wyrzyska prosiła aby mogła skorzystać z bardzo miłego
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elementu, a mianowicie obdarowania uczniów Szkół Podstawowych i Gimnazjum z terenu Gminy

Wyrzysk nagrodami oraz dyplomami za udział w wojewódzkich konkursach przedmiotowych.  

W związku z tym Pani Burmistrz powiedziała: ,,Panie Przewodniczący, Pani Starosto, Szanowni

Radni,  Szanowni Goście,  również Ci którzy zostali  przeze mnie na dzisiejszą Sesję zaproszeni,

czyli  uczniowie  Szkół  Podstawowych  i  Gimnazjów,  ich  opiekunowie,  nauczyciele,  dyrektorzy,

którzy dzisiaj otrzymają nagrodę za wielki trud, który włożyli w zdobywanie wiedzy. Ktoś kiedyś

powiedział,  że  największą  wartością  jest  drugi  człowiek,  to  prawda  największą  wartością  jest

człowiek. To ten, którego można zniszczyć, a nie pokonać, to ten który zdobywa największe skarby

jakie tylko na ziemi mogą być, czyli  wiedzę. Te skarby może, jeśli  ma tylko na to chęć i  siłę,

i zapał wykorzystać do zmieniania świata, a niewątpliwie młodzi ludzie, przed którymi świat stoi

otworem mogą ten świat  zmieniać.  Jestem bardzo dumna,  że w tym roku Nasi  uczniowie i  ze

Szkoły  Podstawowej  i  Gimnazjów zdobyli  tak  wiele  zaszczytnych  tytułów.  W związku  z  tym

postanowiłam,  że  w  choć  małym  stopniu  bo  na  pewno  nie  zrekompensuje  w  całości  czasu

poświęconego nauce,  wynagrodzę,  czy upamiętnię  te  Wasze  działania  na rzecz rozwoju Naszej

wyrzyskiej  edukacji.  Gratuluje również opiekunom. Moi Państwo, ja doskonale wiem ile trzeba

poświęcić godzin, tygodni, miesięcy  żeby zaszczepić najpierw miłość do nauki, a potem jeszcze tę

miłość pielęgnować. Wiem, bo kiedyś też działałam na gruncie oświaty. Ja również wiem ile trzeba

włożyć trudu ze strony dyrektorów żeby umożliwić ten wielki proces”.

Następnie Pani Burmistrz poprosiła o podejście wymienionych przez siebie uczniów szkół oraz

obradowała ich nagrodami i dyplomami:

1. Patrycja Borzych – Wojewódzki Konkurs Języka Polskiego (gimnazjum Osiek n/Not.),

2. Jordan Kondracki -  Wojewódzki Konkurs Matematyczny (gimnazjum Osiek n/Not.),

3. Oskar Los - Wojewódzki Konkurs Matematyczny, Wojewódzki Konkurs Fizyczny (gimnazjum 

Osiek n/Not.),

4. Krzysztof Martin - Wojewódzki Konkurs Matematyczny (gimnazjum Wyrzysk),

5. Michał Piechocki - Wojewódzki Konkurs Matematyczny (gimnazjum Osiek n/Not.),

6. Ksymena Senkowska - Wojewódzki Konkurs Języka Polskiego (gimnazjum Osiek n/Not.),

7. Karolina Śron - Wojewódzki Konkurs Biologiczny (gimnazjum Wyrzysk),

8. Maria Anna Wawrzyniak - Wojewódzki Konkurs Matematyczny (gimnazjum Wyrzysk),

9. Jakub Wachowiak - Wojewódzki Konkurs z Matematyki „Liga Zadaniowa”(szkoła podstawowa

Wyrzysk).

Pani Burmistrz dodała, że jest Pani Inspektor ds. oświaty – Kamila Bąk, która zaciągnęła wici, co
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uczniowie lubią oraz czego chcą. W związku z tym Pani Burmistrz powiedziała, że ma nadzieję, że

dane drobne upominki będą przypominały dzisiejszy dzień. Jesteście dumą nie tylko Swoich szkół

ale również i gminy. Wierzę, że będziecie również - kontynuowała Pani Burmistrz, sławić imiona

Naszych szkół  tam dokąd pójdziecie  ponieważ niedługo przed Wami szkoły ponadgimnazjalne

i mam nadzieję, że będziemy również z Was dumni. 

Przy wręczaniu upominków dla ucznia Oskara Losa, Pani Burmistrz wymieniła Jego osiągnięcia:

1. Wojewódzki Konkurs Matematyczny - LAUREAT 2013, 2014, 2015;

2. Liga Zadaniowa UMK w Toruniu - LAUREAT 2014;

3. Olimpiada Matematyczna Gimnazjalistów, udział w zawodach II stopnia 2013, 2014, 2015;

4. Konkurs Matematyczny ZŁOTA ŻABA - 2013- V miejsce, 2014- III miejsce, 2015 (oczekiwanie 

na wynik);

4. Ogólnopolski Konkurs Matematyczny ALBUS - 2013- I miejsce;

5. Konkurs Matematyczny TRĄBKA BORSUKA w Warszawie - III miejsce, 2014;

6. Konkurs Matematyczny Gimnazjalistów organizowany dla klas III gimnazjum przez LO w Nakle

- I miejsce, 2014;

7. Powiatowy Konkurs Matematyczny Gimnazjalistów - I miejsce 2013, I miejsce 2014;

8. Konkurs Matematyczny dla Licealistów SUPERMATEMTYK - I miejsce w okręgu (czeka na 

wynik, czy dostanie się do finału);

9. Ogólnopolski Konkurs Matematyczny PANGEA (czeka na wynik);

10. KANGUR - wyróżnienie 2013, bardzo dobry wynik 2014;

11. Olimpiada Matematyczna o Diamentowy Indeks AGH w Krakowie - finalista (czeka na wynik);

12. Wojewódzki Konkurs Fizyczny - finalista 2014, laureat 2015;

13. Ogólnopolski Konkurs z Fizyki PINGWIN - 5 miejsce 2015;

14. Ogólnopolski Konkurs Logicznego Myślenia - I miejsce 2014.

W dalszej części Pani Burmistrz podziękowała i obdarowała upominkami opiekunów uczniów:

Maria Babyszka – język polski (gimnazjum Osiek n/Not.),

Maria Borowicka – fizyka (gimnazjum  Osiek n/Not.),

Małgorzata Charczun – matematyka (gimnazjum Wyrzysk),

Anna Hoppe – matematyka (gimnazjum Wyrzysk),

Beata Nowicka – biologia (gimnazjum Wyrzysk),

Dariusz Włoszczyński – matematyka (gimnazjum Osiek N/Not.

W danym miejscu  Pani  Burmistrz  powiedziała:  ,,Nic  Waszego  trudu nie  wynagrodzi  ale  mam

nadzieję,  że  Naszymi  upominkami  sprawimy,  że  będziecie  mogli  wyniki  Swoich  uczniów

zapisywać pięknymi zgłoskami. Oby nigdy nie zabrakło Wam chęci i sił do tego by młode dusze
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kształtować we właściwym kierunku. Wszystkiego dobrego”. Następnie Pani Burmistrz skierowała

jeszcze podziękowania dla obecnych rodziców wybitnie uzdolnionych uczniów i powiedziała: ,,Nic

bez Was by się  nie  zdarzyło.  Nie byłoby tych młodych ludzi,  to  na pewno. Nie byłoby takich

młodych talentów gdybyście nie poświęcili im przede wszystkim Swego cennego czasu i miłości.

Za to wsparcie Swoich dzieci, za to, że zawsze jesteście z nimi bardzo dziękuję. Oby nigdy Państwu

sił nie zabrakło w wspieraniu Swoich pociech. Wszystkiego Dobrego”. 

Przewodniczący  Rady  podziękował  Pani  Burmistrz  za  wręczenie  nagród  i  zwracając  się  do

opiekunów i rodziców powiedział, że w imieniu Rady Miejskiej w Wyrzysku oraz Swoim dziękuje

za  włożony  trud.  Przygotowanie  tychże  młodych  ludzi  do  Wojewódzkich  Konkursów

Przedmiotowych  tylko  dzięki  trudowi  Państwa,  trudowi  rodziców doprowadziło  do  tego  co  Ci

młodzi  ludzie  osiągnęli.  Kończąc  Przewodniczący  Rady  jeszcze  raz  pogratulował  wszystkim

uczniom zdobytych osiągnięć na szczeblu wojewódzkim i życzył dalszych sukcesów w konkursach

i zdobywaniu wiedzy. 

Ad. 5 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół zwyczajowo dostępny był do wglądu w biurze

Rady, a także przed Sesją i była zatem możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący

rady  dodał,  że  zwyczajem  rady  nie  dokonywano  odczytania  protokołu  z  poprzedniej  sesji.

W związku z powyższym zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego

protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

W wyniku głosowania,  Rada jednogłośnie,  w obecności 15 radnych przyjęła protokół z V sesji

Rady Miejskiej w Wyrzysku, która odbyła się w dniu 27 lutego 2015 roku bez jego odczytania. 

Ad. 6  Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

Głos zabrał Wicestarosta Pilski – Pan Stefan Piechocki, który powiedział, że gratuluje posiadania

takiej pięknej młodzieży. Kontynuując Pan Wicestarosta powiedział, że jest to zasługa opiekunów,

rodziców, a cieszy to jeżeli można pochwalić się takim osiągnięciami tak młodych ludzi.  Potrzeba

takich ludzi, potrzeba takich osób wykształconych, którzy potrafią konkurować ze sobą ponieważ

konkurencja  jest  najlepsza  drogą  sukcesu.  Następnie  Pan  S.  Piechocki  powiedział,  że  chciałby

przeprosić za zamieszkanie, które obecnie czyni ale o godzinie 17 w Swojej gminie ma pożegnanie

40-lecie  dyrektorów  i  Domu  Kultury.  Kontynuując  Pan  Wicestarosta  powiedział,  że  w  dniu

wczorajszym  odbyła  się  sesja  Rady  Powiatu  w  Pile  gdzie  w  porządku  obrad  zawarta  była
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informacja na temat bezpieczeństwa publicznego, straży pożarnej, inspekcji sanitarnej, inspekcji

weterynaryjnej.  W związku z tym Pan Wicestarosta dodał, że przestępczość spada ale jest problem

główny, który nurtuje policję Powiatu Pilskiego, a mianowicie problem narkotyków. Jeżeli chodzi

o  bezpieczeństwo  pożarowe  to  Powiat  Pilski  jet  najlepszy  po  Województwie,  pod  względem

interwencji  oraz jest  bardzo dobre ratownictwo zawodowe.  Można pochwalić  się  bardzo dobrą

współpracą między poszczególnymi jednostkami. Pod względem sanitarnym powiat jest bezpieczny

ponieważ nie ma problemów szczepień oraz innych rzeczy i z wziętych 160 próbek wyszedł wynik

zerowy. Następnie Pan Wicestarosta powiedział, że ważnym tematem podczas realizacji porządku

obrad były zmiany w budżecie gdzie znalazły się tematy inwestycyjne związane z Gminą Wyrzysk.

Zostały zabezpieczone odpowiednie kwoty w budżecie i można przystąpić do realizacji poprzez

ogłaszanie  przetargów. Następnie Pan S.  Piechocki  powiedział,  że  najtrudniejszym poruszonym

tematem podczas posiedzenia Rady Powiatu był temat wyrzyskiego szpitala, spółki. Dnia 4 marca

omawiany  był  problem  utworzenia  oddziału,  zakładu  opiekuńczo-leczniczego.  Po  wizycie  na

Zarządzie określona została kwota 110 tys. zł, a po tygodniu okazało się, że na radzie wspólników

wpłynął wniosek Pani Prezes o dofinansowanie spółki kwota 800 tys. zł. W związku z tym należało

od nowa robić zmiany do budżetu gdyż była konieczność ratowania spółki. Zarząd podjął decyzję

aby  na  razie  przeznaczyć  800  tys.  zł  na  spłatę  bieżącego  zadłużenia  spółki  aby  można  było

realizować  postanowienia.  Pana  Wicestarostę  zaskoczyło  zachowanie  członków  Platformy

Obywatelskiej  gdyż  przy  podejmowaniu  uchwały  o  dofinansowaniu  spółki  kwotą  800  tys.  zł,

oprócz Pana Tomasza Bugajskiego wstrzymali się od głosu. Klub PSL-u robi wszystko aby ratować

dany szpital, a koledzy podpowiadali co zrobić, jak ratować i kiedy przyszło do sytuacji, że należy

pomóc to Pan Wicestarosta powiedział, że: ,,zachowują się jak dzieci w piaskownicy i wstrzymują

się do głosowania”. Na koniec Pan Wicestarosta powiedział, że musi z przykrością powiedzieć iż

polityka jest brutalna i nieuczciwa, a Pani Prezes podpisała porozumienie o odejściu ze stanowiska,

które będzie pełniła do czasu bilansu. Na bieżąco szuka się rozwiązań aby ratować dany szpital.

Popełniane  były  błędy,  że  nie  podjęło  się  wcześniej  pewnych  decyzji  ale  spółka  będzie

funkcjonowała i służyła społeczeństwu. 

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że chciałby się upewnić ponieważ została wymieniona kwota

800 tys.  zł  celem spłaty bieżących zobowiązań. Następnie radny powiedział,  że wcześniej  była

mowa o kwocie 1 mln 100 tys. zł na przystosowanie nowego oddziału opiekuńczo-leczniczego.

W związku z tym radny powiedział, że rozumie iż powiat wsparł szpital dwoma kwotami: 1 mln

100 tys zł na przystosowanie oddziału oraz 800 tys. zł na spłatę zobowiązań. 

Wicestarosta Pilski – Pan Stefan Piechocki powiedział, że była kwota 1 mln 100 tys. zł dla szpitala,

która została podzielona i 800 tys. zł przeznacza się na spłatę bieżących zobowiązań, które mogą
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spowodować, że wierzyciel w każdej chwili może ogłosić upadłość. Kwota 300 tys. zł pozostaje

w budżecie i jeżeli wszystko pokarze, że dana inwestycja będzie lecznicza dla danej jednostki to

należało będzie znaleźć kwotę 1 mln. 100 tys. zł. Kończąc Pan Wicestarosta powiedział, że zarząd

musi widzieć światełko w tunelu aby następca pokazał wyjście z kryzysu wyrzyskiego szpitala. 

Przewodniczący Rady poprosił o krótkie wypowiedzi ponieważ dany temat nie jest tematem obrad

sesji.

Prezes  Szpitala  Powiatowego w Wyrzysku – Anna Borowska powiedziała,  że  bardzo chciałaby

podziękować Panu Staroście, że wsparł spółkę kwotą 800 tys. zł ponieważ dotyczy to zaległych

zobowiązań,  które  należy  spłacić  aby  uchronić  spółkę  od  upadłości.  Następnie  Pani  Prezes

powiedziała,  że  jak  wynika  z  wszystkich  for  internetowych,  które  z  pewnością  są  czytane,

zrezygnowała  z  odprawy  oraz  zawarła  porozumienie  ponieważ  odchodzi  ze  szpitala  po

zatwierdzeniu sprawozdania finansowego. Kończąc Pani Prezes dodała, że zrezygnowała również

z kwoty 800 tys. zł , którą Pan Starosta wcześniej wyliczył. 

Przewodniczący Rady podziękował za wypowiedzi i powiedział, że temat spółki na dzisiejszej sesji

został zamknięty. Następnie Przewodniczący Rady umożliwił zadawanie pytań do pozostającego na

sali Pana Stanisława Wełniaka, radnego Rady Powiatu w Pile. 

Radny, Pan Stefan Wełniak powiedział, że ma zapytanie odnośnie drogi przebiegającej przez teren

szpitala w kierunku ulicy Szpitalnej. Wyjaśniając radny dodał, że na danej drodze są wyrwy, które

uszkadzają  zawieszenia  przejeżdżających  samochodów.  W  związku  z  tym  radny  zwrócił  się

o załatanie danych dziur. 

Radny  Rady  Powiatu  w  Pile  –  Pan  Stanisław  Wełniak  powiedział,  że  zapisał  dany  punkt

i rozmawiając z Panem Starostą stwierdził, że jest to wewnętrzna droga szpitala. Kontynuując radny

Rady Powiatu powiedział, że oczywiście Starostwo Powiatowe odpowiada za szpital jak i drogi

wewnętrzne dlatego też dana informacja zostanie przekazana Panu Tomczykowi.  

Ad. 7 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania

uchwał Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w danym

punkcie?

Nie podjęto dyskusji.

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie  międzysesyjnym oraz informacja z realizacji

uchwał  Rady Miejskiej  w Wyrzysku  podjętych  na  V sesji  w dniu  27  lutego  2015  r.  stanowią

załącznik nr 4.
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Następnie  Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  jak  wszyscy  wiedzą  upłynął  okres  kadencji

Sołtysów i w związku z tym Pani Burmistrz chciałaby podziękować Sołtysom za 4-letnią pracę jak

i również złożyć podziękowania pisemne.

Przewodniczący Rady powiedział, że w dzisiejszych obradach uczestniczy Pani Dyrektor Hofman

w związku z podjęciem uchwały w sprawie aglomeracji Wyrzysk. Kontynuując Pan Stefan Rymer

powiedział,  że  jak Państwo na  pewno zauważyli  dany podpunkt  znajduje się  na samym końcu

głównego punktu 8. Natomiast zawsze dobrym zwyczajem było, że kiedy uczestniczyli w obradach

goście  to  była  zgoda  aby przesunąć  punkt  żeby Pani  Dyrektor  nie  musiała  tak  długo  czekać.

W związku z tym Przewodniczący Rady zaproponował autopoprawkę polegającą na przeniesieniu

w głównym punkcie 8 podpunktu 16 na miejsce podpunktu 1 i resztę omawiać według ustalonej

kolejności. 

W związku ze zgłoszoną propozycją Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

W wyniku głosowania rada przy poparciu 15 głosów ,,za” przyjęła zgłoszoną autopoprawkę do

porządku obrad. 

Głos zabrała Pani Burmistrz, która podziękowała Panu Przewodniczącemu Rady, który czuwa nad

całym porządkiem oraz dba aby wszystko poszło sprawnie i w odpowiedniej kolejności.  

Zwracając się do Sołtysów Pani Burmistrz powiedziała: ,,Tak to się dzieję, że coś się zaczyna i coś

się kończy. Na dzisiejszą sesje zaprosiłam osoby, które przez ostatnie cztery lata pracowały na rzecz

Sołectw, w których zostały wybrane na Sołtysów. Nie było nam dane pracować razem, taka była

wola społeczeństwa ale to nie oznacza, że nie widziałam jako radna powiatowa co zrobiliście dla

tych, którzy Was wybrali. Jedno jest pewne dołożyliście wszelkich starań oraz włożyliście wielkie

serce w to żeby Nasze sołectwa piękniały, a ludzie w nich żyjący czuli się dobrze i byli szczęśliwi.

Zawsze chciałoby się więcej ale możliwości finansowe ograniczyły na pewno spełnianie marzeń.

Za wszystkie Państwa działania, za to co zrobiliście i za to co jeszcze będzie robić bo na pewno

będziecie wspierać tych, którzy są Waszymi następcami, Bardzo dziękuję, a słyszę od tych nowych

Sołtysów, że mogą korzystać z Państwa doświadczenia. Za wszystko dziękuję i na taką pamiątkę

działalności społecznej, dzisiaj dyplom uznania i jednocześnie upominek”

Nastąpiło wręczenie przez Panią  Burmistrz  dyplomów dla  Sołtysów poprzedniej  kadencji:  Pani

Teresa Gryczka – Sołtys Osieka nad Notecią, Pani Justyna Kukurowska – Sołtys Auguścina, Pan

Jan Kość – Sołtys Młotkówka, Pan Stanisław Wełniak – Sołtys Gromadna. Dla nieobecnego Sołtysa

Pana  Andrzeja  Trojańskiego,  Pani  Burmistrz  powiedziała,  że  przekaże  dyplom  i  upominek

osobiście. 
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Następnie Pani Burmistrz powiedziała, że aby nowym Sołtysom nie było przykro, to dla nowo-

wybranych oraz dla tych,  którzy kontynuować będą swoją prace zostały również przygotowane

dyplomy. Pani Burmistrz życzyła aby na nową drogę życia, pełną wybojów, a także pełną nadziei na

to, że przez cztery lata zdziała się bardzo wiele. Dyplom, czyli zachęta do działania ponieważ Pani

Burmistrz wraz z Panem Przewodniczącym Rady może zapewnić, że chcą działać z Sołtysami na

rzecz społeczeństwa, które wszystkich wybrało. 

Nastąpiło wręczenie dyplomów dla wszystkich Sołtysów – 19 Sołectw Gminy Wyrzysku.

Po wręczeniu dyplomów Przewodniczący Rady powiedział,  że chciałby podziękować Sołtysom,

którzy  dotychczas  pełnili  daną  funkcję  ponieważ  dane  było  większości  radnym  razem

współpracować. Kontynuując Przewodniczący Rady powiedział, że ma nadzieję iż dana współpraca

była dobra i dawała efekty ku zadowoleniu mieszkańców poszczególnych sołectw. Jednocześnie

Przewodniczący  Rady  pogratulował  nowo-wybranym  Sołtysom  i  dodał,  że  ma  nadzieję,  że

współpraca z obecną radą będzie również owocna ku zadowoleniu mieszkańców poszczególnych

Sołectw. 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

16) opinii do projektu aktualizacji planu aglomeracji Wyrzysk,

Przewodniczący Rady powiedział, że Pani Dyrektor Hofman uczestniczyła w posiedzeniu Komisji

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa oraz Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego w dniu 24

marca br.  i radni z danych komisji mieli możliwość zadawania pytań oraz uzyskania wyjaśnień do

powstałych wątpliwości. 

Pani  Ewa Hoffmann – Prezes  Biura  Konsult  Eko powiedziała,  że na wstępie  chciałaby bardzo

podziękować  za  możliwość  uczestniczenia  w  posiedzeniu  Komisji,  co  umożliwiło  wyjaśnienie

szeregu spraw. Zostały zgłoszone pewne uwagi i w związku z tym Pani E. Hoffmann przeprosiła za

te niedoskonałości,  które wdarły się w tekst pisemny.  Kontynuując Pani Prezes powiedziała,  że

aglomeracja  Wyrzysk  została  ustanowiona  przez  Wojewodę  Wielkopolskiego  w  2006  roku.

W międzyczasie  zmiany prawa wodnego spowodowały,  że konieczne stało  się  uporządkowanie

spraw związanych z aglomeracją. Wyjaśniając Pani E. Hoffmann powiedziała, że wprost związane

jest to z realizacją Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków Komunalnych, który wyznacza dla

wszystkich aglomeracji zadania  inwestycyjne tak aby zgodnie z aktualnymi przepisami i traktatem

akcesyjnym każda  aglomeracja  osiągnęła  właściwy poziom zaspokojenia  potrzeb  mieszkańców

w zakresie usług komunalnych, a oczyszczalnie osiągnęły właściwy poziom oczyszczania ścieków.

W  związku  z  tym  wystąpiła  konieczność  dokonania  przeglądu  oraz  pojawienia  się  danej
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dokumentacji.  W stosunku do 2006 roku aglomeracja została rozszerzona o kilka miejscowości,

w których w międzyczasie została zrealizowana sieć kanalizacji sanitarnej ze środków unijnych,

bądź ze środków własnych. Nie zostały wyłączone żadne działki, nieruchomości bądź miejscowości

z  aglomeracji,  które  zostały  powołane  do  życia  w  2006  roku.  Następnie  Pani  Ewa Hoffmann

powiedziała,  że  wszystkie  uwagi,  które  zostały  zgłoszone  podczas  posiedzenia  komisji  zostały

w tekście  pisemnym poprawione.  Uzgodniony został  również  sposób  w jaki  poprawki  zostaną

uzgodnione z  Urzędem Marszałkowskim.  Szczęśliwie  nie  okazało  się,  że  nie  ma  trzech  zmian

uchwały  Sejmiku  Samorządowego.  Niestety  jednak  pojawiły  się  błędy  w  miejscowościach

i  największym  problemem  jest  błąd,  który  pojawił  się  na  mapie.  Wyjaśniając  Pani  Prezes

powiedziała, że źle została wpisana miejscowość Bąkowo i nieszczęście polega na tym, że nazwa

miejscowości została wpisana na mapie topograficznej, a nie ma możliwości ingerencji  w treść

mapy  topograficznej.  Kontynuując  Pani  E.  Hoffmann  powiedziała,  że  w  międzyczasie  zostało

przeprowadzonych szereg konsultacji z geodetami w jaki sposób daną sprawę wyprostować. Nie

może tak być żeby miejscowość nazywała się inaczej w treści, a inaczej na załączniku graficznym.

Uzgodniono z Urzędem Marszałkowskim, że ta część nazwy, która została wpisana ręcznie zostanie

zaznaczona z gwiazdką oraz zostanie wyjaśniona przyczyna pojawienia się nazwy miejscowości

słusznej różniącej się od nazwy, która pojawiła się na mapie. Pani Ewa Hoffmann powiedziała, że

na mapie napisano miejscowość jako ,,Bądkowo Górne” i nie potrafi powiedzieć skąd się taka rzecz

wydarzyła.  Kończąc  Pani  Prezes  powiedziała,  że  aktualizacja  planu  jest  na  dzień  dzisiejszy

niesłychanie  istotna  ponieważ  do  2015  roku  wyznacza  poziom  zaspokojenia  mieszkańców

w wysokości 100%. Natomiast jest do spełnienia jeden warunek czyli do tego czasu niezbędne jest

podłączenie tych wszystkich osób, które mają możliwości techniczne podłączenia się do istniejącej

kanalizacji sanitarnej. Takich osób do podłączenia jest około 3 tys. i zakładając 3 osoby na posesje

to takich gospodarstw domowych będzie około 1000, do podłączenia do końca 2015 roku. Drugim

problemem jest to, że oczyszczalnia w Wyrzysku powinna w znaczny sposób podnieść parametry

oczyszczania  biogenów.  Dzięki  temu,  że  aglomeracja  została  zaktualizowana  będzie  istniała

możliwość pozyskania na ten cel środków zewnętrznych. 

Przewodniczący  Rady  podziękował  za  przybliżenie  informacjo  dotyczącej  zaktualizowania

aglomeracji  Wyrzysk i  powiedział,  że  projekt  uchwały był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku w dniu 23 i 24 marca 2015 roku. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie opinii do

projektu aktualizacji planu aglomeracji Wyrzysk

Głos  zabrał  radny,  Pan  Ireneusz  Przydział,  który  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu
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w dniu 23 marca br. Komisja Rewizyjna oraz Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska opinia

pozytywna jednogłośnie.

Radny,  Pan Roman  Łuka  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  24  marca  Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt danej uchwały. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że temat był szeroko dyskutowany na posiedzeniach Komisji ale

aglomeracja jako podstawowa jednostka gospodarowania ściekami komunalnymi gdzie określone

jest  jako  stan  bieżący  aktualny  oraz  obejmujący  sprawy  inwestycyjno-modernizacyjne,  które

przewidywane są w najbliższej przyszłości. W związku z tym radny chciał się dowiedzieć, czy jest

to tylko stan tych bieżących?

Pani Ewa Hoffmann – Prezes Biura Konsult Eko powiedziała, że dokumentacja dotyczy tylko stanu

bieżącego oraz tych zadań, które są jeszcze w planie do 31.12.2015 roku. Kontynuując Pani Prezes

powiedziała, że nie ma w dokumentacji żadnych dalej idących działań i Gmina Wyrzysk kest jedną

z  dwóch  aglomeracji  dotychczas  zmienianych  na  terenie  Województwa  Wielkopolskiego  gdzie

rozszerzano aglomerację dzięki realizacji kanalizacji poza wyznaczoną aglomeracją. We wszystkich

innych przypadkach kurczona była  aglomeracja  w taki  sposób aby spowodować żeby nie  było

obciążeń  dla  gminy jeżeli  okaże  się,  że  nie  są  wykonane  te  wszystkie  zadania,  które  nakłada

Program Oczyszczania Ścieków Komunalnych. 

W związku  z  brakiem dalszej  dyskusji  w  powyższym  zakresie,  Przewodniczący  przystąpił  do

głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Uchwała Nr VI/34/2015 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę do godziny 16:50. 

O godzinie 16:50 wznowiono obrady.

Po przewie na sale obrad nie powrócił radny, Pan Krzysztof Bartkus. 

W dalszych obradach uczestniczyło 14 radnych, tj. 93,3% ustawowego składu organu. 

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2015 r.,

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że z dniem 1 stycznia 2015 roku

weszła nowa klasyfikacja budżetowa i największe zmiany dotyczą przede wszystkim rozdzielenia

13



finansów  w  osobnym  paragrafie  na  dzieci,  które  mają  orzeczenie  o  kształceniu  specjalnym.

Kontynuując  Pani  Burmistrz  powiedziała,  że  zmiany  dotyczą  również  zwiększenia  dotacji,

chociażby z Powiatu Pilskiego na organizację imprez gminno-powiatowych. 

Przewodniczący  Rady powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian

w budżecie Gminy Wyrzyska na 2015 rok.

Głos  zabrał  radny,  Pan  Ireneusz  Przydział,  który  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu

w dniu 23 marca br. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska opinia pozytywna jednogłośnie.

Natomiast Komisja Rewizyjna dwóch członków głosowało ,,za” oraz jeden ,,wstrzymał się” od

głosu.

Radny,  Pan Roman  Łuka  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  24  marca  Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt danej uchwały. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W  wyniku  głosowania  uchwała  podjęta  została,  przy  13  głosach  „za”  oraz  1  głosie

,,wstrzymującym”.

Uchwała Nr VI/35/2015 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

2) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu na eksploatację stałego łącza

transmisji danych do Systemu Centralnej Ewidencji Pojazdów i Kierowców CEPIK,

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że w 2004 roku Zarząd Powiatu

w  Pile  dokonał  uzgodnień  z  Burmistrzami:  Wyrzyska,  Łobżenicy,  Wysokiej  oraz  Wójtem

Białośliwia  w sprawie  udziału  finansowego  gmin  w formie  pomocy w kosztach  uruchomienia

i eksploatacji nowego systemu informatycznego. Na Gminę Wyrzysk przypadło 23,75% rocznych

kosztów eksploatacji łącza, co dotyczy Oddziału Komunikacji w Wyrzysku.  

Przewodniczący  Rady powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady
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o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie  udzielenia

pomocy  finansowej  Powiatowi  Pilskiemu  na  eksploatację  stałego  łącza  transmisji  danych  do

Systemu Centralnej Ewidencji Pojazdów i Kierowców CEPIK.

Głos  zabrał  radny,  Pan  Ireneusz  Przydział,  który  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu

w  dniu  23  marca  br.  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  i  Komisja  Rewizyjna  opinia

pozytywna jednogłośnie.

Radny,  Pan Roman  Łuka  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  24  marca  Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt danej uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr VI/36/2015 stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

3)  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Pilskiemu  na  realizację  zadania

inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1180P w m. Komorowo – dobudowa

zatoki autobusowej i chodnika”,

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że  przedmiotowa dotacja celowa

ma na celu udzielenie dotacji celowej Powiatowi Pilskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania

inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1180P w m. Komorowo – dobudowa zatoki

autobusowej  i  chodnika”.  Kontynuując  Pani  Burmistrz  dodała,  że  wykonanie  danego  chodnika

przyczyni  się  do  poprawy  bezpieczeństwa  pieszych,  a  wysokość  dotacji  do  50%  faktycznie

poniesionych wydatków, jednak nie więcej niż 17.500 zł. 

Przewodniczący  Rady powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie  udzielenia

pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa

drogi powiatowej nr 1180P w m. Komorowo – dobudowa zatoki autobusowej i chodnika”. 

Głos  zabrał  radny,  Pan  Ireneusz  Przydział,  który  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu
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w dniu 23 marca br. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska opinia pozytywna jednogłośnie.

Natomiast  Komisja  Rewizyjna  dwóch  członków  głosowało  ,,za”  oraz  jeden  członek  głosował

,,przeciw”.

Radny,  Pan Roman  Łuka  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  24  marca  Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt danej uchwały. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została przy 13 głosach „za” oraz 1 głosie ,,przeciwnym”.

Uchwała Nr VI/37/2015 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

4)  udzielenia  pomocy  finansowej  Miastu  Piła  na  prowadzenie  działań  w  zakresie

profilaktyki dla osób nietrzeźwych,

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że  w związku z art. 39 ustawy

z dnia 26 października 1982 roku o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi

jednostka  samorządu  terytorialnego  –  Gmina  Wyrzysk  nie  organizuje  i  nie  prowadzi  izby

wytrzeźwień. Kontynuując Pani Burmistrz  powiedziała,  że w związku z tym dofinansowuje się

Ośrodek  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  w Pile  i  udzielenie  pomocy

finansowej  Miastu  Piła  w  wysokości  13.430  zł  jest  celowe  oraz  uzasadnione.  Kończąc  Pani

Burmistrz dodała, że dotyczy to tych osób, które z terenu Gminy Wyrzysk zostaną wywiezione do

izby kiedy są w stanie nietrzeźwości. 

Przewodniczący  Rady powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie  udzielenia

pomocy  finansowej  Miastu  Piła  na  prowadzenie  działań  w  zakresie  profilaktyki  dla  osób

nietrzeźwych.

Głos zabrał radny, Pan Ireneusz Przydział,  który poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w

dniu  23  marca  br.  Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony Środowiska  opinia

pozytywna jednogłośnie.

Radny,  Pan Roman  Łuka  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  24  marca  Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa
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jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt danej uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr VI/38/2015 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

5)  utworzenia  odrębnego obwodu głosowania  w Szpitalu  Powiatowym w Wyrzysku

Spółka z o.o., ustalenia jego numeru, granicy oraz siedziby obwodowej komisji wyborczej dla

przeprowadzenia wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej,

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała,  że  uchwała  związana  jest

z Kodeksem wyborczym gdzie rada gminy tworzy odrębny obwód głosowania m.in. w zakładzie

opieki zdrowotnej, jeżeli w dniu wyborów będzie w nim przebywać co najmniej 15 wyborców. 

Przewodniczący  Rady powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie utworzenia

odrębnego obwodu głosowania w Szpitalu Powiatowym w Wyrzysku Spółka z o.o., ustalenia jego

numeru,  granicy  oraz  siedziby  obwodowej  komisji  wyborczej  dla  przeprowadzenia  wyborów

Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej.

Głos  zabrał  radny,  Pan  Ireneusz  Przydział,  który  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu

w dniu 23 marca br. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska opinia pozytywna jednogłośnie.

Natomiast  Komisja  Rewizyjna  dwóch  członków  głosowało  ,,za”  oraz  jeden  członek  głosował

,,przeciw”.

Radny,  Pan Roman  Łuka  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  24  marca  Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt danej uchwały. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.
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Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została przy 13 głosach „za” i 1 głosie ,,przeciwnym”.

Uchwała Nr VI/39/2015 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

6) uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 w Wyrzysku,

Przewodniczący Rady zapytał Panią Mecenas czy jest możliwość przegłosowania całości.

Pani Alina Chełkowska – Radca Prawny powiedziała, że należy głosować każda uchwałę po kolei.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że uchwała związana jest z tym,

że  w grudniu  2014 roku  Rada Miejska w Wyrzysku  dokonała  podziału Miasta  Wyrzyska  na

osiedla. Zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 30 stycznia 2015 roku dotyczącej

określania zasad trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami w sprawie nadania statutów

osiedlom miasta Wyrzyska, w okresie od dnia 5 marca do 19 marca 2015 roku przeprowadzone

zostały konsultacje  społeczne z mieszkańcami,  które polegały na wyłożeniu projektów statutów

w Urzędzie Miejskim w Wyrzysku, w Klubie Miejskim w Wyrzysku w godzinach od 10:00 do

13:00  oraz  zamieszczeniu  projektów  statutów  w  Biuletynie  informacji  Publicznej  Urzędu

Miejskiego w Wyrzysku. Kończąc Pani Burmistrz powiedziała, że żaden z mieszkańców nie zgłosił

uwag do projektów uchwał w sprawie nadania statutów osiedlom miasta Wyrzyska. 

Przewodniczący Rady powiedział,  że projekty uchwał odnośnie statutów poszczególnych osiedli

były przedmiotem obrad poszczególnych Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat wszystkich projektów uchwały w sprawie

uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1, Nr 2, Nr 3, Nr 4, Nr 5, Nr 6 w Wyrzysku.

Głos  zabrał  radny,  Pan  Ireneusz  Przydział,  który  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu

w  dniu  23  marca  br.  Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekty poszczególnych uchwał.

Radny,  Pan Roman  Łuka  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  24  marca  Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Radny, Pan Grzegorz powiedział, że spotkał się z paroma osobami, które zwróciły uwagę aby osoba

odpowiedzialna  zwróciła  uwagę  na  sposób  zawiadamiania  oraz  terminy  wyłożenia  ogłoszeń

o zebraniach wyborczych w okręgach. Kończąc radny powiedział, że prosi aby dopilnował tego

Burmistrz, a nie ktoś inny. 
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Przewodniczący Rady powiedział,  że  jest  się  obecnie w punkcie uchwalania projektów, a dana

uwaga choć bardzo słuszna powinna być zgłoszona w innym punkcie. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała,  że  oczywiście  dopilnowane

zostanie  wywieszenie  ogłoszeń  w czasie  kiedy przeprowadzane  będą  takie  zebrania  w sprawie

wyborów. 

Wobec  nie  podjęcia  dalszej  dyskusji  w  powyższym  zakresie,  Przewodniczący  przystąpił  do

głosowania nad uchwałami w sprawie statutów osiedli na terenie miasta Wyrzyska..

W wyniku głosowania uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 w Wyrzysku,  podjęta

została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr VI/40/2015 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

W wyniku głosowania uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 2 w Wyrzysku,  podjęta

została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr VI/41/2015 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

W wyniku głosowania uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 3 w Wyrzysku,  podjęta

została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr VI/42/2015 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

W wyniku głosowania uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 4 w Wyrzysku,  podjęta

została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr VI/43/2015 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

W wyniku głosowania uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 5 w Wyrzysku,  podjęta

została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr VI/44/2015 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

W wyniku głosowania uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 6 w Wyrzysku,  podjęta

została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr VI/45/2015 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

12) poboru podatków w drodze inkasa,

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że projekt uchwały związany jest

ze zmianą nazwisk nowych Sołtysów, którzy mogą pobierać podatki w drodze inkasa.  

Przewodniczący  Rady powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  
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W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat  projektu  uchwały  w sprawie  poboru

podatków w drodze inkasa.

Głos  zabrał  radny,  Pan  Ireneusz  Przydział,  który  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu

w dniu 23 marca br. Komisja Rewizyjna oraz Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska opinia

pozytywna jednogłośnie.

Radny,  Pan Roman  Łuka  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  24  marca  Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt danej uchwały. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Radna, Pani Ewa Michałek zapytała, czy została naniesiona poprawka?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że oczywiście, że tak i Sołtys ma

prawidłowe imię. 

Radna, Pani Ewa Michałek powiedziała, że chodziło o § 4.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że zmiana została wprowadzona

tak jak zostało powiedziane na komisjach. 

Wobec  nie  podjęcia  dalszej  dyskusji  w  powyższym  zakresie,  Przewodniczący  przystąpił  do

głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr VI/46/2015 stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

13)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  wprowadzenia  opłaty  od  posiadania  psów,

ustalenia wysokości i sposobu jej poboru,

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała,  że  jest  to  również  podobna

sytuacja, która dotyczy zmiany Sołtysów w kilku sołectwach, a jeżeli chodzi o wysokość podatków

to nic nie ulega zmianie.

Przewodniczący  Rady powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały  zmieniającej uchwałę

w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów, ustalenia wysokości i sposobu jej poboru.

Głos  zabrał  radny,  Pan  Ireneusz  Przydział,  który  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu
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w dniu 23 marca br. Komisja Rewizyjna oraz Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska opinia

pozytywna jednogłośnie.

Radny,  Pan Roman  Łuka  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  24  marca  Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt danej uchwały. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr VI/47/2015 stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

14)  zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy

Wyrzysk,

Pani  Bogusława Jagodzińska – Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że niniejsza uchwała reguluje

zasady, które pozwolą na racjonalne i prawidłowe gospodarowanie zasobem mieszkaniowym gmin,

w tym na ponowne zawarcie umowy najmu lokalu oraz określa procedury związanej z najmem

lokali i lokali socjalnych oraz ich zamianą. Kontynuując Pani Burmistrz powiedziała, że poprzedni

dokument związany z wynajmem lokali nie był dostosowany do nowego orzecznictwa ponieważ

został zatwierdzony uchwałą w 2005 roku i zatem zmiana regulacji była zasadna. 

Przewodniczący  Rady powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat  projektu  uchwały  w  sprawie  zasad

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Wyrzysk.

Głos  zabrał  radny,  Pan  Ireneusz  Przydział,  który  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu

w dniu 23 marca br. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska opinia pozytywna jednogłośnie.

Natomiast Komisja Rewizyjna 2 głosy ,,za” oraz 1 głos ,,przeciw”.

Radny,  Pan Roman  Łuka  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  24  marca  Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt danej uchwały. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

21



Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została przy 13 głosach „za”oraz 1 głosie ,,przeciwnym”.

Uchwała Nr VI/48/2015 stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

15) zgłoszenia inicjatywy nadania odznaczeń,

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że rozpoczynając proces nad zgłoszeniem inicjatywy nadania

odznaczeń z okazji 25 rocznicy samorządu postanowiono przyjąć główne kryterium czyli minimum

3 kadencje działalności jako radny oraz propozycja przyjęcia osób spoza rady, które wyróżniają się

w działalności samorządowej.  

Przewodniczący  Rady powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie  zgłoszenia

inicjatywy nadania odznaczeń.

Głos  zabrał  radny,  Pan  Ireneusz  Przydział,  który  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu

w dniu 23 marca br. Komisja Rewizyjna 2 głosy ,,za” oraz 1 głos ,,przeciw”. Natomiast Komisja

Rolnictwa i Ochrony Środowiska 2 głosy ,,za” oraz 2 głosy ,,przeciw”.

Radny,  Pan Roman  Łuka  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  24  marca  Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt danej uchwały. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Radny, Pan Leszek Matuszewski powiedział,  że procedowało się na komisjach podanie czterech

kandydatów  do  odznaczeń.  W związku  z  tym  radny  chciał  się  dowiedzieć,  czy  Ci  kandydaci

wyrazili chęć przyjęcia odznaczeń oraz czy kryteria - trzy kadencje oraz więcej są nadal brane pod

uwagę?

Radny,  Pan Roman Łuka powiedział,  że  zaproponowano do nadania  odznaczeń 4  osoby,  czyli

trzech byłych radnych oraz jedną osoba spoza rady. W przypadku radnych brane było pod uwagę

kryterium minimum trzech kadencji w radzie, a czwarta osoba jest to działacz samorządowy, który

od wielu lat wyróżnia się pracą z młodzieżą. Kończąc radny powiedział, że wszystkie podane osoby

wyraziły chęć. 

Wobec  nie  podjęcia  dalszej  dyskusji  w  powyższym  zakresie,  Przewodniczący  przystąpił  do
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głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została przy 10 głosach „za” oraz 3 głosach ,,przeciwnych”.

Uchwała Nr VI/49/2015 stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Ad.  9  Sprawozdanie  Kierownika  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej

w Wyrzysku  z działalności ośrodka oraz potrzeb w zakresie pomocy społecznej za 2014 rok.

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  sprawozdanie  było  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat  sprawozdania  Kierownika  Miejsko-

Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Wyrzysku   z  działalności  ośrodka  oraz  potrzeb

w zakresie pomocy społecznej za 2014 rok.

Głos  zabrał  radny,  Pan  Ireneusz  Przydział,  który  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu

w dniu 23 marca br. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska opinia pozytywna jednogłośnie.

Natomiast Komisja Rewizyjna 2 głosy ,,za” oraz 1 głos ,,wstrzymujący”.

Radny,  Pan Roman  Łuka  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  24  marca  Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

W wyniku głosowania Rada przy poparciu 13 głosów „za” oraz 1 głosie ,,przeciwnym” przyjęła

sprawozdanie.

Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyrzysku za 2015

rok stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Ad.  10  Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych za 2014 rok.

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  sprawozdanie  było  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat  sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2014 rok.
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Głos  zabrał  radny,  Pan  Ireneusz  Przydział,  który  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu

w dniu 23 marca br. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisja Rewizyjna opinia

pozytywna jednogłośnie. 

Radny,  Pan Roman  Łuka  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  24  marca  Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

W wyniku głosowania Rada jednogłośnie, przy poparciu 14 głosów „za” przyjęła sprawozdanie.

Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych za 2014 rok stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Ad. 11 Raport z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2014 rok.

Przewodniczący Rady powiedział, że raport był przedmiotem obrad poszczególnych Komisji Rady

Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat raportu z wykonania Gminnego Programu

Przeciwdziałania Narkomanii za 2014 rok.

Głos  zabrał  radny,  Pan  Ireneusz  Przydział,  który  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu

w dniu 23 marca br. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisja Rewizyjna opinia

pozytywna jednogłośnie. 

Radny,  Pan Roman  Łuka  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  24  marca  Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały raport. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

W wyniku głosowania Rada jednogłośnie, przy poparciu 14 głosów „za” przyjęła raport.

Raport  z  wykonania  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii  za  2014  rok. stanowi

załącznik nr 23 do protokołu.

Ad. 12 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w rodzinie

oraz  ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2011-2015 za 2014 rok.
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Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  sprawozdanie  było  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat  sprawozdania  z  realizacji  Gminnego

Programu Przeciwdziałania Przemocy w rodzinie oraz  ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata

2011-2015 za 2014 rok

Głos  zabrał  radny,  Pan  Ireneusz  Przydział,  który  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu

w dniu 23 marca br. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie. Natomiast

Komisja Rewizyjna 2 głosy ,,za” oraz 1 głos ,,wstrzymujący”.

Radny,  Pan Roman  Łuka  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  24  marca  Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

W wyniku głosowania Rada przy poparciu 13 głosów „za” oraz 1 głosie ,,wstrzymującym” przyjęła

sprawozdanie.

Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w  rodzinie  oraz

ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2011-2015 za 2014 rok stanowi załącznik  nr 24 do

protokołu.

Ad. 13 Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2014 rok.

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  sprawozdanie  było  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat sprawozdania z realizacji zadań z zakresu

wspierania rodziny za 2014 rok.

Głos  zabrał  radny,  Pan  Ireneusz  Przydział,  który  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu

w dniu 23 marca br. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisja Rewizyjna opinia

pozytywna jednogłośnie. 

Radny,  Pan Roman  Łuka  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  24  marca  Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 
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Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

W wyniku głosowania Rada jednogłośnie, przy poparciu 14 głosów „za” przyjęła sprawozdanie.

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2014 rok stanowi załącznik nr 25

do protokołu.

Opinie  komisji  Rady Miejskiej  w Wyrzysku dotyczące materiałów na VI sesję  Rady Miejskiej

w Wyrzysku w dniu 27 marca 2015 r. stanowią załącznik nr 26 do protokołu.

Ad.  14 Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że w dniu 3 marca br. w Klubie Seniora na targowisku jak

zwykle w pierwszy wtorek każdego miesiąca pełnił dyżur radnego. Kontynuując radny dodał, że

w trakcie dyżuru spotkał się z kilkoma mieszkańcami miasta,  którzy przedstawili  swoje uwagi,

propozycje czy też wnioski. Głównie dotyczyły one spraw porządkowych, estetyki, bezpieczeństwa

i  w tym wycinki suchych i  zagrażających bezpieczeństwu gałęzi drzew na terenie  rekreacyjno-

sportowym  przy  stawie.  Mieszkańcy  podkreślali,  że  warto  bardziej  wykorzystywać  strażaków,

którzy posiadając odpowiedni wóz z koszem potrzebnym do wykonywania takich prac. Następnie

radny powiedział, że mieszkańcy widzą oraz doceniają, że niemała część takich prac została już

wykonana oraz proszą o dalszą kontynuację. Następnie radny powiedział, że dnia 9 marca wspólnie

z  Panią  Burmistrz  i  Panem Zastępcą  odbył  rekonesans  niektórych  miejsc  oraz  terenów gminy.

W związku z tym między innymi zostały dokonane oględziny terenu przy stawie oraz w parku

miejskim. Przy okazji zostały omówione plusy i minusy tam istniejące zwracając szczególną uwagę

na tzw. tymczasowe składowisko odpadów betonowych i gałęzi w okolicy Orlika. Ponadto poddane

zostały oględzinom miejsca w Wyrzysku:  ulica Pod Czubatką,  22 Stycznia,  Aleja Rydzyńskich,

ulica Ślusarska oraz  w miejscowości  Glesno i  okolicach Auguścina.   Kończąc  radny dodał,  że

dzięki temu można było w praktyczny sposób rozeznać potrzeby, możliwości oraz tryb rozwiązania

wstępujących problemów. Coraz więcej mieszkańców zwraca uwagę na fakt i  radny zacytował:

,,władza wyszła zza płotu”. Mieszkańcy mówią, że władza śmiało wyszła w teren, rozgląda się,

rozmawia  z  ludźmi,  a  co  najważniejsze  to,  że  nie  boi  się  pytać  mieszkańców  o  ich  zdanie

w poszczególnych sprawach. 

Radny, Pan Leszek Matuszewski powiedział, że w dniu 10 marca miał przyjemność uczestniczyć

w Dniu Kobiet zorganizowanym przez Koło Emerytów i Rencistów w Osieku nad Notecią wspólnie

z radną, Panią Teresą Pinkowską. Kontynuując radny powiedział, że padło tam pytanie, sugestia
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odnośnie pomocy w zakupie sprzętu nagłaśniającego i w związku z tym poprosił o przemyślenie

danego  tematu.  Następnie  radny  powiedział,  że  w  dniu  dzisiejszym  wraz  z  radnymi  Komisji

Rewizyjnej  oraz  Wiceprzewodniczącym  Rady,  Panem  Piotrem  Radwańskim  byli  na  szkoleniu

w Pile, które było bardzo ciekawe, a wnioski będą wyciągane przez całą pracę w radzie, przez 4

lata. 

Ad.  15  Informacja  Przewodniczącego  Rady  o  złożonych  w  okresie  międzysesyjnym

interpelacjach oraz odpowiedziach na te interpelacje.

Przewodniczący Rady powiedział, że w okresie międzysesyjnym zostało złożone 1 zapytanie oraz 4

interpelacje. Na zapytanie jak i interpelacje w stosownych terminach zostały udzielone odpowiedzi. 

Ad. 16 Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że jak wiadomo czeka gminę modernizacja oczyszczalni

ścieków gdzie planowano również doprowadzenie gazu. W związku z tym radny powiedział, że

bardzo interesuje Jego sprawa gazyfikacji oczyszczalni ścieków i chciałby się dowiedzieć czy to

nastąpi, a jeżeli tak to kiedy?

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała,  że  kiedy  objęła  funkcję

burmistrza  to  po  krótkim  czasie  otrzymała  informację,  że  ulicą  Czubatką  zaprojektowano

poprowadzenie gazociągu do oczyszczalni.  Kontynuując Pani  Burmistrz  powiedziała,  że bardzo

przejęła się danym tematem ponieważ jest to nowo-wybudowana ulica. W związku z tym podjęte

zostały  rozmowy  z  gazownikami  oraz  biurem  projekcyjnym,  które  przygotowywało  projekt

rozebrania  części  ulicy  Pod  Czubatką  i  poprowadzenie  gazociągu.  Biuro  odstąpiło  od  danego

projektu i przygotuje nowy, który nie będzie niszczył istniejącej infrastruktury. Nie będzie to gminę

nic  kosztowało  z  tego  względu,  że  w  planie  zagospodarowania  przestrzennego  planuje  się

wprowadzić tam gdzie jest Pan Szczęsny nowe projekty związane z rozbudową osiedla. Kończąc

Pani Burmistrz dodała, że dzięki temu, że udało się przekonać gazowników o zmianie gazociągu

i pójścia górą, to nie naruszy się struktury ulicy Pod Czubatką. Projekt jest przygotowywany bez

poniesienia  przez  gminę  dodatkowych  kosztów,  a  na  wprost  oczyszczalni  ścieków  planuje  się

usadowienie PSZOK-u ponieważ jest to grunt gminny i nie będzie ponosiło się kosztów związanych

z  wykupem gruntów od właścicieli  prywatnych.  Jednym kosztem,  który gmina  będzie  musiała

ponieść to będzie koszt budowy, czy rozbudowy dojazdu do PSZOK-u. 

Rady,  Pan  Zbigniew  Piotrowski powiedział,  że  zgłosili  się  do  Niego  mieszkańcy  budynku

wielorodzinnego przy ulicy Lipowej 1 w Osieku nad Notecią z pytaniem, czy byłaby możliwość
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utwardzenia dojazdu z podwórza do ulicy głównej.  Wyjaśniając radny powiedział,  że w danym

budynku mieszkają starsze osoby, które poruszają się na wózkach inwalidzkich i jak popada to jest

trudno aby dotrzeć  do utwardzonej  ulicy.  Kończąc  radny powiedział,  że  będzie w danym roku

robiona ulica Olimpijska i można byłoby odzyskać materiały z demontażu, które przeznaczyłoby

się na utwardzenie danej drogi. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że zostanie sprawdzone kto jest

właścicielem danego terenu. Jeżeli okaże się, że jest to grunt gminny, to tak jak doskonale Pan

radny wie posiada się kostkę z demontażu, którą wykorzystałoby się na utwardzenie danego terenu.

Kończąc  Pani  Burmistrz  dodała,  że  oczywiście  wszystko zostanie  sprawdzone i  temat  zostanie

rozpatrzony. 

Radny, Pan Grzegorz Ozimina powiedział, że dnia 5 marca złożył interpelację do Pani Burmistrz

odnośnie Alei Rydzyńskich, na którą nie została otrzymana zadowalającą odpowiedź. W związku

z tym radny dodał, że ponawia Swoje pytanie i prosi o udzielenie odpowiedzi. Następnie radny

poruszył  sprawę  wjazdu  na  parking  gdzie  nie  ma  zainteresowania  mieszkańców  oraz  braku

chętnych, którzy zajęliby się łącznikiem bez którego nie ma możliwości korzystania z drugiej części

parkingu. Kontynuując radny dodał,  że pierwsza część pomimo napraw jakie zleciła gmina bez

przerwy zapada się oraz pękają kostki. Następnie radny zapytał się o teren przy stawie gdzie pracują

gminni pracownicy porządkowi, którzy bardziej przydaliby się do porządku na osiedlach. Kolejna

poruszona kwestia  dotyczyła  chodnika  prowadzącego do przedszkola  w Wyrzysku.  W związku

z tym radny powiedział, że przy chodniku nie jest obsypany oraz wyrównany krawężnik, co jest

bardzo prostą sprawą niewykonania warunków technicznych wykonywanych robót. Kontynuując

radny powiedział,  że bardzo sprawnie zostały dokonane wycinki  drzew i krzewów. W związku

z tym radny chciał się dowiedzieć, kto je wykonywał oraz za ile. Następnie radny powiedział, że

złożył zapytanie odnośnie gminnych spółek, na które otrzymał odpowiedź. W związku z danym

tematem radny powiedział,  że  ma  prośbę  aby rady nadzorcze,  które  są,  przedstawiły  sytuację,

kierunki  rozwoju  oraz  czego  można  się  spodziewać  aby nie  było  takiej  samej  sytuacji  jak  ze

szpitalem, spółką. Kontynuując radny nawiązał do krzyżówki dróg Polanowo – Zielona Góra gdzie

jest  nieciekawy  stan  dróg,  a  były  robione  trzy,  cztery  lata  temu  za  kwotę  1,6  mln  zł.

W związku z tym radny chciał się dowiedzieć jak to wygląda, czy są przeglądy ponieważ jest zły

stan techniczny dróg. Następnie radny powiedział, że mieszkańcy pytają się jak daleko są sprawy

związane  ze  zmianami  planów  zagospodarowania  przestrzennego  w  Osieku  nad  Notecią

i w Wyrzysku, czy nie ma opóźnień. Kończąc radny powiedział, że ma sprawę dotyczącą likwidacji

gminnego składowiska gruzu przy amfiteatrze. Radny dodał, że nie jest to dobre miejsce na takie

składowisko w związku z tym, że jest to jedno z głównych miejsc w Wyrzysku i należałoby dane
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składowisko przenieść w inne miejsce. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska  powiedziała, że ustosunkuje się do niektórych

interpelacji, a następnie odda głos Panu Burmistrzowi oraz niektórym pracownikom zajmującym się

określonymi  sprawami.  Odnośnie  obecnego  sprzątania  parku  Pani  Burmistrz  powiedziała,  że

wykonawca  po  zakończeniu  robót  nie  ma  już  obowiązku  utrzymywania  parku  w  czystości,

a powinno się utrzymywać w czystości nie tylko ulice ale również i skwery.  Kontynuując Pani

Burmistrz powiedziała, że również ubolewa nad tym, że gmina nie posiada firmy sprzątającej ale od

wtorku korzysta się z pracy osób bezrobotnych skierowanych przez Urząd Pracy w ilości 14. Dane

osoby są również na osiedlach i dzięki nim taka czystość będzie utrzymywana, a wygrabienie parku

na wiosnę jest jak najbardziej zasadne. Jeżeli chodzi o rady nadzorcze, o których mówił radny to

Pani  Burmistrz  odpowiedziała,  że  zostanie  udzielona  pisemna  odpowiedź.  Odnośnie  drogi,

krzyżówki Polanowo-Zielona Góra Pani Burmistrz powiedziała, że są po objeździe dróg i znają

problem oraz próbują zaradzić wszystkim sprawom, które da się zrealizować w ramach istniejącego

budżetu.  Ma się  jednak świadomość tego,  że od momentu  kiedy dana  droga powstała  do dnia

dzisiejszego przy rozbudowie zakładu, z czego się bardzo cieszą, ruch na drodze jest większy, a co

za  tym idzie  uszkodzenia  również.  Pracownicy nad danymi  tematami  czuwają  aby dokonywać

bieżących  napraw,  a  dana  droga  jak  i  żadna  inna  nie  była  na  samym  początku  włączona  do

realizacji, nałożenia nowych nawierzchni bitumicznych. Kończąc Pani Burmistrz odniosła się do

likwidacji składu gruzu przy wyrzyskim amfiteatrze i powiedziała, że sądzi iż radny w ostatnich

dniach nie był na danym terenie ponieważ cały gruz został rozwieziony na drogi gminne, a cała

powierzchnia wokół amfiteatru została wygrabiona. Natomiast odnośnie planu zagospodarowania

przestrzennego  Pani  Burmistrz  poprosiła  o  wypowiedź  Pana  Marcina  Radeberg-Skorzysko  –

Kierownika Bura ds. zagospodarowania przestrzennego.

Pan  Marcin  Radeberg-Skorzysko  –  Kierownik  Bura  ds.  zagospodarowania  przestrzennego

powiedział,  że  jeżeli  chodzi  o  opóźnienia  do  podanych najwcześniejszych terminów,  to  pewne

opóźnienie jest, około miesiąca. Wyjaśniając Pan M.Radeberg-Skorzysko powiedział, że pojawiły

się nowe kwestie odnośnie usytuowania PSZOK-u oraz kwestia zmiany pomysłu zagospodarowania

terenu  za  centralą  nasienną.  Projekt  po  poprawkach  będzie  można  otrzymać  prawdopodobnie

w I dekadzie kwietnia i ponownie uzgadniać od 15 kwietnia. 

Radny, Pan Grzegorz Ozimina powiedział, że mieszkańcom zależy na tym ponieważ niektórzy

już od września chodzą i są bardzo tym zainteresowani. 

Pan  Marcin  Radeberg-Skorzysko  –  Kierownik  Bura  ds.  zagospodarowania  przestrzennego

powiedział,  że  w tej  chwili  przy wyłożeniu  planu,  które  musi  trwać 21 dni  roboczych,  koniec
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wyłożenia przypadnie na 15 maja i 14 dni na składanie uwag, to aby dać do uchwalenia na sesje

w maju jest  mało realne ponieważ mogą jeszcze spływać uwagi.  W związku z tym najbardziej

bezpieczne będzie skierowanie do uchwalenia danego planu na sesji w miesiącu czerwcu.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska   powiedziała, że cały czas szuka się terenów

inwestycyjnych  i  między  innymi  takie  tereny  inwestycyjne  dla  potencjalnych  przedsiębiorców

poszukano w planie. W związku z tym warto je nanieść skoro uchwala się plan aby nie ograniczać

możliwości rozwoju gminy oraz aby nikt nie zarzucił, że można było takie tereny znaleźć, a nikt nie

umieścił  ich  w  planie.  Następnie  na  temat  odnośnie  wycinki  drzew  Pani  Burmistrz  poprosiła

o udzielenie odpowiedzi Pani Teresą Stefaniak – Inspektora ds. gospodarki komunalnej. 

Pani Teresa Stefaniak – Inspektor ds. gospodarki komunalnej zapytała radnego, o jaką wycinkę

radnemu chodzi?

Radny, Pan Grzegorz Ozimina powiedział, że chodzi o drogi.

Pani Teresa Stefaniak – Inspektor ds. gospodarki komunalnej  powiedziała, że została sporządzona

umowa z firmą Pana Jopka, która zawiera klauzulę, że firma wycina za urobek, który uzyska bez

ponoszenia przez gminę kosztów.  

Radny, Pan Grzegorz Ozimina powiedział, że w formie uzupełnienia to w dniu dzisiejszym był na

terenie przy amfiteatrze i chodziło o to, że został wywieziony gruz z danego terenu ale tak zawsze

było, a następnie wracał w to samo miejsce.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska   powiedziała, że tak jak Pan radny powinien

zauważyć, że jako burmistrz dba o porządek i czystość, a jak coś zostało wywiezione to już w dane

miejsce nie wróci.  Następnie o udzielenie odpowiedzi na temat Alei Rydzyńskich oraz chodnika do

przedszkola Pani Burmistrz poprosiła Pana Tadeusza Perlińskiego – Zastępcę Burmistrz Wyrzyska. 

Pan  Tadeusz  Perliński  –  Zastępca  Burmistrz  Wyrzyska powiedział,  że  zadanie  chodnika  do

przedszkola zostało wykonane zgodnie z umową i nie chciałby polemizować z Panem radnym na

dany temat. Kontynuując Pan T. Perliński powiedział, że z chęcią spotkałby się z radnym na wizji

lokalnej i porozmawiał aby nie prowadzić zbytecznej polemiki. Następnie Pan Zastępca Burmistrza

powiedział, że jeżeli chodzi o Aleję Rydzyńskich to nadal nie będzie zgadzał się z radnym  dlatego,

że chcąc odwodnić element parowy oraz całą powierzchnię spółdzielni mieszkaniowej, POM-u oraz

Pana Szczęsnego to należałoby zamontować przynajmniej rurociąg deszczowy 50 aby daną wodę

odprowadzić. Obecnie w budżecie nie ma środków na dane zadanie, a istniejący kolektor – 40 nie

jest w stanie tego odebrać i woda z całej zlewni płynie powierzchniowo. Kończąc Pan T. Perliński

powiedział,  że  Pani  Burmistrz  osobiście  zainteresowała  się  daną  kwestią  i  przy  udziale  Pana

radnego Romana Łuki byli jeszcze raz zobaczyć co można w danej kwestii zrobić przy istniejącej

sytuacji  finansowej. Jedynym rozwiązaniem jest  pogłębienie koryta  rowu ponieważ zawsze rów
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otwarty z  łatwością  odprowadza wodę niż  zmniejszony rurociąg,  który jest  niedrożny.  Obecnie

została zamówiona rura 50 aby mieszkańcy z łatwością mogli przejść bez żadnych wyrw czy erozji

dokonanych przez spływającą wodę. Natomiast jeżeli chodzi o chodnik to Pan T. Perliński dodał, że

prosi o telefon w sprawie umówienia się na wizję lokalną aby sprecyzować uwagi i spostrzeżenia

radnego. 

Radny, Pan Grzegorz Ozimina powiedział,  że  po pierwsze to  prosił  o udzielenie  odpowiedzi

Panią Burmistrz, a nie Pana Zastępcę i nie interesuje Jego rów, co to jest za instalacja i kto to

wybudował oraz kto powinien o to dbać. Kontynuując radny powiedział, że nie wie jakie powinno

być rozwiązanie i dlatego powinno się wziąć fachowca, a nie kopać rów ponieważ powinno się do

tego podejść, od ustalenia czy jest to deszczówka czy kanalizacja. Następnie radny dodał, że nie

mówi o tym kto ma to zrobić czy gmina, czy spółdzielnia ponieważ należy najpierw ustalić kto jest

właścicielem,  a  wykopanie rowu nie  rozwiąże sprawy.  Kończąc radny dodał,  że  dany problem

ciągnie się już od 10 lat i nie można mówić, że nic się nie zrobi bo nie ma pieniędzy ponieważ

mieszkańcy nie chcą takich odpowiedzi. 

Przewodniczący  Rady,  Pan  Stefan  Rymer powiedział,  że  proponuje  nie  prowadzić  dalszej

polemiki ponieważ to do niczego dobrego nie prowadzi. W związku z tym Przewodniczący Rady

zaproponował  aby ustosunkować  się  do  odpowiedzi  na  piśmie  ponieważ  okazuje  się,  że  dana

sprawa przechodzi z jednej sesji na drugą. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska  powiedziała, że chciałaby przypomnieć Panu

radnemu, że burmistrz ma prawo oddelegować i upoważnić do wypowiedzi inne osoby, które temat

rozszerzą. Kończąc Pani Burmistrz dodała, że prosi aby nie odbierać jej danej kompetencji. 

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer powiedział, że w tym zakresie Pani Burmistrz ma rację

ponieważ może upoważnić i ma prawo upoważnić stosowną osobę, która występuje w imieniu Pani

Burmistrz. 

Radna,  Pani  Teresa  Pinkowska powiedziała,  że  we  wtorek  kiedy  odbywało  się  w  urzędzie

posiedzenie Komisji i wróciła po nim do Osieka nad Notecią zobaczyła, że zniknęły zakrzaczenia

przy ulicy Jasnej. W związku z tym radna powiedziała, że bardzo się cieszy, tak jak i mieszkańcy

ponieważ ułatwiło to bardzo wjazd z ulicy Jasnej do boiska wielofunkcyjnego. Kontynuując radna

powiedziała, że zostały resztki i dany teren jest bardzo głęboko piaszczysty. W związku z tym jakby

znalazło  się  gdzieś  trochę  gruzu  to  radna  miała  prośbę  aby  utwardzić  wyjazd  z  ulicy  Jasnej

i przejazd drogą.   

Radny,  Pan  Zbigniew  Piotrowski powiedział,  że  Pan  radny Ozimina  poruszył  kwestie  planu

zagospodarowania  przestrzennego  miejscowości  Wyrzysk,  to  On  chciałby  się  dowiedzieć  jak
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wygląda sytuacja planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Osiek nad Notecią?

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska   poprosiła  o  udzielenie  odpowiedzi  Pana

Marcina Radeberg-Skorzyskoa – Kierownika Biura ds. zagospodarowania przestrzennego. 

Pan  Marcin  Radeberg-Skorzysko  –  Kierownik  Bura  ds.  zagospodarowania  przestrzennego

powiedział, że jeżeli chodzi o Osiek nad Notecią to lipiec, głównie z przyczyn organizacyjnych. 

Radny,  Pan  Włodzimierz  Michalski zwrócił  się  o  udzielenie  odpowiedzi  kiedy zakończy się

remont na ulicy Przemysłowej w Wyrzysku?

Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrz Wyrzyska powiedział, że remont ulicy Przemysłowej

przebiega zgodnie z planowaną datą zakończenia robót i nie ma żadnych uchybień co do daty ich

zakończenia. 

Radny,  Pan  Stefan  Wełniak  powiedział,  że  ma  prośbę,  a  zarazem  podziękowania  dla  Pana

Burmistrza ponieważ będąc na zebraniu wiejskim w Osieku nad Notecią wnioskowano o garb na

ulicy XXX-lecia, który został założony ale zostały wybudowane następne ulice i przydałoby się

zamontować na ulicy Lipowej, Krótkiej, Przecznej i Kwiatowej. Kontynuując radny powiedział, że

wie, iż to wszystko kosztuje ale prosi chociażby o zamontowanie garbu na ulicy Lipowej i Krótkiej

z tego względu, że jest tam duże skupisko domów i przyzwyczajenie dzieci bawiących się na ulicy.

Następnie radny powiedział,  że  rozmawiał  ostatnio  z  mieszkańcem Wyrzyska  z  terenu obwodu

radnego Oziminy i chodziło o uporządkowanie terenu gdzie robiona była droga, koło posesji Pana

Borowczyka, a mieszkańcy obok gruzu składają śmieci.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska  powiedziała, że zajmą się jednym jak i drugim

tematem.  Następnie  Pani  Burmistrz  dodała,  że  pierwsza  sprawa  jest  to  temat  związany

z rozpatrzeniem organizacji ruchu ale dba się o to aby było bezpiecznie ale każdy głos rozważa

się z odpowiednimi służbami. 

Radny, Pan Leszek Matuszewski powiedział, że ma prośbę, którą kieruje do Pana Burmistrza.

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer powiedział, że interpelacje zawsze kierowane są do

Pani  Burmistrz,  a  Pani  Burmistrz  wyznacza  kto  ma  odpowiedzieć.  Następnie  Pan  S.  Rymer

powiedział, że w punkcie: ,,wolne głosy i wnioski” poprosi się Panią Mecenas o podanie wyjaśnień

odnośnie zapytań i interpelacji, które usprawnią pracę. 

Radny, Pan Leszek Matuszewski  powiedział, że zrozumiał sugestię i dziękuje. Następnie radny

powiedział, że chodzi o budynek po byłej poczcie w Osieku nad Notecią przy ulicy Dworcowej.

Wyjaśniając  radny  powiedział,  że  należałoby  się  zwrócić  do  właściciela  aby  zrobił  w  danym

miejscu porządek ponieważ jest to centrum miejscowości, blisko PKP, a dane tereny wyglądają

bardzo brzydko. 

Radna, Pani Ewa Michałek powiedziała, że chciałaby zabrać głos w danym temacie.
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Przewodniczący  Rady,  Pan  Stefan Rymer powiedział,  że  interpelacje  skierowane  są  do  Pani

Burmistrz i na dany temat będzie mogła wypowiedzieć się w punkcie: ,,wolne głosy i wnioski”. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska  powiedziała, że oczywiście zajmą się danym

tematem.

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że chciałby wrócić do sprawy krzyżówki Łobżenica-Polanowo

ponieważ jak wiadomo zakład w Polanowie zostanie rozbudowany i ruch na danym terenie zostanie

zwiększony.  W związku  z  tym  należałoby  ponownie  wrócić  do  tematu  wycinki  przynajmniej

jednego  drzewa  na  samym rogu.  Dodając  radny powiedział,  że  jak  w  gminie  można  wycinać

drzewa o dużej średnicy, to w danym miejscu powinno się również wyciąć ponieważ przez dane

drzewo bezpieczeństwo jest w ograniczonym zakresie. Następnie radny powiedział, że ma drugą

interpelację odnośnie przystanku autobusowego na ulicy Bydgoskiej przy firmie POM. Wyjaśniając

radny  powiedział,  że  występuje  tam  taka  sytuacja,  że  pobocze  jest  zniszczone  i  wysiadający

z autobusu uczniowie, czy dojeżdżający pracownicy wysiadają bezpośrednio w koleiny. Kończąc

radny powiedział, że w danym miejscu parkują samochody ciężarowe i rozjeżdżając dany teren.

W związku z tym radny interpelował o uwolnienie danego miejsca od parkujących samochodów

oraz o utwardzenie terenu aby podróżujący mogli wychodzić na teren utwardzony, a nie koleiny. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska   powiedziała,  że  zaczynając  od  drugiej

interpelacji to pobocze zostanie utwardzone. Natomiast jeżeli chodzi o drzewa to Pani Burmistrz

powiedziała,  że  wystąpiono  z  projektem uchwały  do  RDOŚ-iu  o  zniesienie  pomnika  przyrody

ponieważ taka jest procedura. Kontynuując Pani Burmistrz powiedziała, że Pan Komendant Policji

pomagał określić liczbę wypadków i ma się nadzieję, że dzięki temu da się zrealizować sprawę,

a  obecnie czeka się na kolejne pisma. 

Ad. 17 Wystąpienia sołtysów i przewodniczącego Zarządu Osiedla.    

Pani  Krystyna  Gwizdowska  –  Sołtys  Bąkowa powiedziała,  że  dnia  5  marca  na  zebraniu

sprawozdawczo-wyborczym  poruszona  została  sprawa  nierównego  bruku  pozostawionego  po

firmie, która robiła kanalizację. Kontynuując Pani Sołtys powiedziała, że Pan Nowicki obiecał, że

zajmą się daną sprawą i miała przyjechać firma na wizytację aby zrobić poprawki, a do tej pory nikt

nie przyjechał. W związku z tym Pani Sołtys zapytała się, czy aktualna jest wizytacja czy też nie?

Pani  Bogusława Jagodzińska – Burmistrz  Wyrzyska   powiedziała,  że aktualna ale  odbędzie się

później w związku ze zwolnieniem chorobowym, na którym przebywa Pan Nowicki ponieważ nie

może  chodzić  ale  wraca  w  przyszłym  tygodniu  i  temat  zostanie  podjęty.  Kontynuując  Pani

Burmistrz dodała, że chciałaby aby z firmą jechała ta osoba, która zajmowała się daną inwestycją. 
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Ad. 18 Wolne głosy i wnioski.

Radna, Pani Ewa Michałek powiedziała,  że chciałaby odnieść się do tego o co prosił  kolega

radny. W związku z tym radna powiedział, że nie jest administratorem danego budynku ale wie kto

nim jest i w poniedziałek zadzwoni do danej osoby oraz poprosi o uporządkowanie danego terenu. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska   powiedziała, że bardzo się cieszy ponieważ

musiałaby wszcząć procedurę poszukiwawczą właściciela danego obiektu. 

Radny, Pan Stefan Wełniak powiedział, że chciałby serdecznie podziękować Pani Burmistrz za

nagrody,  które ufundowała na turniej  wiedzy pożarniczej,  który miał miejsce 21 marca oraz za

obecność Pana Wiceburmistrza, Tadeusza Perlińskiego. Kontynuując radny powiedział, że również

chciałby  podziękować  za  udział  w  zebraniach  sprawozdawczych  w  miesiącach  luty-marzec

w jednostkach  pomocniczych.  Kończąc  radny dodał,  że  jak  jest  już  przy  głosie  to  w  imieniu

wszystkich  druhów  chciałby  złożyć  życzenia  świąteczne.  Od  braci  strażackich  wszystkiego

najlepszego dla radnych, sołtysów i Pani Burmistrz. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska   powiedziała,  że  chciałaby  poinformować

o kilku  kwestiach  ponieważ na  poprzedniej  sesji  podjęta  została  uchwała  aby dokonać  zmiany

w budżecie m.in. na zagospodarowanie przestrzeni publicznej i zostały zabezpieczone pieniądze na

rewitalizację terenu przy pomniku Chrystusa Króla. W związku z tym Pani Burmistrz dodała, że

chciałaby  przedstawić  jak  wygląda  obecnie  dana  sytuacja.  Zwrócono  się  z  pismem  do

Wojewódzkiego  Urzędu  Ochrony  Zabytków  w  Poznaniu  aby  ustalić  jaki  zakres  prac  można

wykonać przy pomniku. Otrzymano odpowiedź, w której zakreślone zostało w jaki sposób można

podejść do tematu rewitalizacji pomnika. Kontynuując Pani Burmistrz powiedziała, że procedury

zostały rozpoczęte poprzez rewitalizację terenów zielonych wokół pomnika ale należy dokonać,

o  czym wcześniej  nie  było  wiadomo,  wymiany kanalizacji  ponieważ wybija  woda oraz  ścieki.

Wodociągi przystąpiły do prac projektowych związanych z wymianą kanalizacji  na tym terenie

ponieważ  nie  chce  się  dopuścić  do  sytuacji,  że  zrobi  się  pięknie,  a  później  trzeba  byłoby  to

niszczyć. W związku z tym dokonuje się dalszej rewitalizacji terenów w parku, a temat dotyczący

danych obszarów przenosi się na jesień.  Następnie Pani Burmistrz powiedziała, że wystosowała

pismo  do  Polskich  Lini  Kolejowych  dotyczące  postawienia  wiat  znajdujących  się  przy  PKP.

W odpowiedzi  na  pismo  dotyczące  ustawienia  wiaty  przystankowej  dla  podróżnych  na  stacji

Wyrzysk-Osiek PKP PLK S.A. Zakład Lini Kolejowych w Szczecinie poinformował, że wystąpili

do PKP Polskie  Linie  Kolejowe S.A. w Warszawie o przydzielenie  w 2015 roku dodatkowych

funduszy na zakup i montaż wiat przystankowych na stacjach i przystankach osobowych na terenie

zakładu  według  ustalonych  potrzeb.  Po  uzyskaniu  akceptacji  i  przydzieleniu  odpowiednich
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funduszy zostaną przeprowadzone procedury zakupu, montażu przedmiotowych wiat. W związku

z tym jak piszą w piśmie przychylają się do prośby i zostanie postawiona również wiata na stacji

Wyrzysk-Osiek. Informują, że wyrazili zgodę  na montaż wiaty na peronie przez Urząd Miejski

w Wyrzysku po uzgodnieniu lokalizacji oraz kolorystyki zgodnie z wytycznymi inwestycyjnymi i

utrzymywaniowymi PKP PLK S.A. Następnie Pani Burmistrz powiedziała, że w dniu 12 lutego

2015 roku zwrócono się do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie budowy

dalszej części chodnika w miejscowości Ruda w ciągu drogi krajowej nr 10. W związku z tym

Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad poinformowała, że biorąc pod uwagę potrzebę

zapewnienia  bezpieczeństwa  pieszym  poruszającym  się  wzdłuż  drogi  krajowej  ujęła  realizację

przedsięwzięcia  w wieloletnim Programie Budowy Ciągów Pieszo-Rowerowych.  Jednakże daną

inwestycję zrealizuje się dopiero po zapewnieniu przez budżet państwa finansów i z uwagi na już

wytypowane zadania w latach 2015-2016, dane zadanie nie zostanie ujęte na dane lata.  Ze strony

gminy GDDKiA oczekuje się deklaracji opracowania w przyszłości dokumentacji projektowej oraz

bieżącego utrzymania wykonanego ciągu. W związku z tym Pani Burmistrz powiedziała, że starają

się  działać  wieloaspektowo  i  podejmowane  są  wszelkie  ważne  tematy,  nie  mniej  czasami  nie

możliwe do realizacji w trybie natychmiastowym. Następnie Pani Burmistrz dodała, że realizuje się

zadania z zakresu bezpieczeństwa mieszkańców, estetyki miasta i sołectw. Remontuje i odnawia się

wiaty  przystankowe  oraz  będą  również  dostawiane  wiaty  w  miejscach  wskazanych  przez

mieszkańców sołectw. Proces uzgodnień gdzie dane wiaty mogą stanąć jest w toku nad czym czuwa

Pani Daria Stranz i lada moment kiedy będą wszystkie uzgodnienia firma zrealizuje nowe wiaty,

które będą się pojawiały.  Kończąc Pani Burmistrz powiedziała, że chciałaby życzyć aby Święta

Wielkanocne upłynęły w spokoju, radości z bycia z rodziną, nabierania sił na działania na rzecz

społeczeństwa  oraz  tego  co  jest  najcenniejsze,  dużo  zdrowia  i  miłości  oraz  dużo  przyjaciół

ponieważ  czasami  wrogów  nie  rozpoznajemy,  a  są  wśród  nas.  Życzenia  skierowane  do  Pana

Przewodniczącego, Radnych, Sołtysów oraz wszystkich mieszkańców. 

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer poprosił Panią Mecenas o dwa, trzy zdania w zakresie

informacji na temat interpelacji oraz zakresie dalszego postępowania jeżeli ktoś z radnych nie byłby

zadowolony z odpowiedzi na złożoną interpelację. 

Pani Alina Chełkowska – Radca Prawny powiedziała, że zgodnie z ustaleniami § 37 i § 38 Statutu

Gminy Wyrzysk wynika,  że  przysługuje  Państwu radnym prawo do składania  interpelacji  oraz

zapytań. Odpowiedzi na zgłaszane interpelacje mogą być udzielane przez Panią Burmistrz, bądź

upoważnioną  przez  Panią  Burmistrz  osobę  w formie  ustnej,  bądź  pisemnej.  Kontynuując  Pani

A.Chełkowska  powiedziała,  że  w  sytuacji  kiedy  udzielana  jest  ustana  odpowiedź  na  złożoną
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interpelację  nie  można  żądać  pisemnego  potwierdzenia  udzielonej  odpowiedzi.  Natomiast  jest

możliwość skorzystania z wyciągu protokołu, w którym znajduje się odpowiedź. Przysługuje prawo

żądania  uzupełnienia  udzielonej  odpowiedzi  na  interpelacje  w  sytuacji  kiedy  jest  ona

niezadowalająca i w takim przypadku należy wskazać w jakim zakresie należałoby uzupełnić daną

odpowiedź. 

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer powiedział,  że  na temat  interpelacji  rani  otrzymali

pisemną  wykładnię  od  Pana  Mecenasa  Subczyńskiego.  Następnie  Przewodniczący  Rady

powiedział,  że  dnia  18  marca  br.  odbyło  się  zebranie  sprawozdawczo-wyborcze  członków

Stowarzyszenia  Gmin  i  Powiatów  Wielkopolskich,  w  którym  uczestniczył.  Wyjaśniając  Pan

S.Rymer powiedział,  że Jego obecność wynikała z uchwały,  która została podjęta w 2006 roku

gdzie  Wysoka  Rada  wytypowała,  że  przedstawicielem jest  Przewodniczący Rady.  Kontynuując

Przewodniczący Rady powiedział,  że  na danym zjeździe zostały wybrane nowe władze i  skład

zarządu jest  9-osobowy.  Przewodniczącym ponownie  został  Burmistrz  Chodzieży,  a  z  Naszego

rejonu  w  skład  zarządu  wszedł  Burmistrz  Wysokiej,  Pan  Marek  Madej.  Stosowne  materiały

z  danego  zebrania  znajdują  się  w  biurze  rady  gdzie  można  się  z  nimi  zapoznać.  Następnie

Przewodniczący  Rady  przypomniał  radnym  o  złożeniu  oświadczeń  majątkowych  do  końca

kwietnia.  Na  zakończenie  Przewodniczący  Rady,  w  imieniu  całej  rady  przekazał  życzenia

świąteczne  Pani  Burmistrz,  Panu  Burmistrzowi  oraz  wszystkim  pracownikom  Urzędu.  Dużo

spokoju, rozwagi, dystansu do codzienności. Następnie Pan S. Rymer życzył wszystkim obecnym

oraz mieszkańcom dużo zdrowia, spokoju oraz aby móc zrealizować wszystkie nałożone na radę

zadania. Kończąc Przewodniczący Rady powiedział, że wpłynęły życzenia świąteczne dla radnych

od  Pana  Senatora  Mieczysława  Augustyna,  od  Przewodniczącego  Rady  Powiatu,  od  Starosty

Pilskiego,  od  Wicestarosty  Pilskiego,  od  Szpitala  Powiatowego  w  Wyrzysku,  od  MGOK

w  Wyrzysku,  od  Domu  Pomocy  Społecznej  w  Falmierowie  oraz  życzenia  dla  wszystkich  od

uczestników  warsztatów  terapii  zajęciowej  w  Liszkowie,  na  których  był  wraz  z  Panem

Wiceburmistrzem. 

Ad. 19 Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 18:25 Przewodniczący

Rady zamknął VI sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła:
Dagmara Pinkowska
podinsp. ds. obsługi rady gminy
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